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народен представител от 36-то Народно събрание 

ОТНОСНО: Искането на група народни представители от БСП 

УВАЖАЕМИ ГОСПОЖИ И ГОСПОДА СЪДИИ» 
ЧЛЕНОВЕ НА КОНСТИТУЦИОННИЯ СЪД, 

В предизборния период на 1991 год. бях включен като кандидат 
на СДС в гр,Плевен, както в листата за народни представители, така 
и в тази за общински съветници. 

В навечерието на самите избори ПИК издаде едно логически 
необосновано решение, с което се ограничаваше участието-на един 
кандидат едновременно в листата за народни представители и в листата 
за обшински съветници, тъй като това решение не намира никаква под-
крепа както в разпоредбите на Конституцията, така и в тези на 
ЗИНПОСК. 

Въз основа на това решение на ЦИК и тъй като бях записан на 
10-та резервна позиция в листата на СДС за народни представители, 
виждайки влизането ми в Народното събрание като съвсем хипотетично, 
аз писмено отдадох предпочитание на листата за рблщнски съветници. 

В същото време РИК изпраща регистрираната листа за народни 
представители на СДС в ЦИК като на 10-та позиция фигурира и моето 
име. Може да се каже, че РИК не е реагирала съгласно чл.43, ал.2 от 
ЗИНПОСК и се реализират пълномощията на ЦИК по чл.34, ал.1, т.4, или 
моят депозит не е предизвикал никакво правно действие. 

В искането на групата народни представители от БСП, което е 
представено в Конституционния съд на 21.XII.1993 год., се визира 
точната дата на моя депозит в РИК, както и някои други подробности 
около него. Тук изниква законният въпрос, след като има определена 
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процецтоа за отварянето архива на РИК от членовете на комисията в 
присъствието на заинтересованите политически сили, как Общинския* 
съвет ял БСП в Плевен се е снабдил с тези сведения като се знае, 
ЦИК със"свое писмо до РИК - Плевен едва на 04,01.1994 год. изисква 

• отварянето на архива. 
Поняфзфък в искането на групата народни представители на оиП 

има няпиавен извод, че никой не е гласувал за г-н Георги Милчев. 
извод е по-скоро смехотворен, отколокото сериозен. През предиз-

борния пеоиод аз бях представен като кандидат за народен представи-
тел на общоградско събрание на СДС, ш з д м на няколко предизборни 
митинги. Самият аз, заедно с другите кандидати за народни представи-

О тели участвах във всички организирани събрания и митинги в общините 
на Плевенски регион. Още повече, че аз бях единственият кандидат за 
наооден поедставител, който е кореняк плевенчанин. Обществото не мо-
же да знае породените от тълкуването на ЦИК следствия за липсата на 
моето име в бюлетината. 

Съгласно чл.43, ал.4 от ЗИНПОСК една кандидатска листа може да 

съдържа неограничен брой имена на кандидати. 
"явно,е, че технически е невъзможно да се изредят в листата, 

примерно 50-60 имена, като се има предвид, че 15 Плевенски избира-
телен район има девет мандата. Не трябва да се изключва и това, че 
избора беше пропорционален и се гласуваше за цвят на дадената партия 
или коалиция. 

С решение т 28 октомври 1993 год. на Народното събрание ояха 
О прекратени пълномощията на Марин Димитров Тодоров като народен пред-

стави-т^п, тъй като същият стана посланик в Алжир. 
"към края на месец ноември 1993 год. ми се обадиха от ЦИК, чеслед 

писмения отказ на доц.Чакъров и г-н Мошев да бъдат избрани за народ-
ни представители оставам само аз регистриран в листата на 15 Плевен-
ски избирателен район на 10-та позиция. 

Още тогава в проведените последователно няколко разговора, аз 

добросъвестно информирах ЦИК, че съм избран за общински съветник и 
оглавявам като Председател на ПК по "Стопански дейности". Отговориха 
мм, че няма пречки в това отношение. 

След направените от мен консултации с юристи, конституционалист; 
по отношение решението на ЦИК за присъствието на едно име в двете 
листи, ЗИНПОСК и Конституцията, аз дадох своето съгласие с единствен; 
та мисъл, че като народен представител ще мога да допринеса нещо 
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макар и малко при изработването на законите и разбира се за кауза-
та на гр.Плевен и района, това което не направиха моите колеги от 
СДС и БСП в разстояние на две години. 

24.01.94 г. 
Плевен 

С УВАЖЕНИЕ: 
/инж.Г.Милчев/ 


